
Til rette vedkommende 

 

Jeg har lige disse tre følgende spørgsmål: 

 

1. Hvordan har I konkret forestillet jer at sikre bevaring af fortidsminderne, herunder de to 

forladte bopladser og Dyrnæskirken med videre, ved Narsap Ilua?  

2. Vil der være offentlig adgang til disse fortidsminder, hvis minen ved Kvanefjeldet bliver 

åbnet?  

3. Hvilke konsulenter har været inde over jeres vurdering af minens betydning for 

fortidsminderne i området? 

 

Mvh. Jesper Stormly Enevoldsen.  

 
 


